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RG.0012.38.2014 

 

Protokół Nr 40/14 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 7 listopada  2014 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1007 a zakończyła o 1120. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Kazimierz 

Pasztaleniec, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 

Członków Komisji obecnych było 4, brak radnego Mariusza Skwary). Lista 

obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec  przedstawił proponowany porządek 

obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.IV/1. 

Przedstawienia informacji na temat wyników nauczania w szkołach na terenie gminy 

dokonała Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W szczególności omówiła wyniki sprawdzianu klas VI szkół podstawowych  oraz 

wyniki egzaminu gimnazjalnego szkół dla których organem prowadzącym jest gmina 

Radomyśl nad Sanem. 

Przedstawione informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Po złożonych wyjaśnieniach i dyskusji  Komisja przyjęła do wiadomości przedłożone 

informacje. 

 

Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl             

n. Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 
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Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem 

do Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – Ukraina przedstawiła Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 
 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2015 rok przedstawił inspektor 

ds. przedsiębiorczości Grzegorz Ścipień. 

Projekt uchwały został bez uwag pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy 

„za” – jednogłośnie. 

P. Ścipień poinformował o wpłynięciu pisma z Gminy Stalowa Wola przedkładające 

do akceptacji plan eksploatacyjny kursów autobusów na terenie gminy. Zwrócono się 

również o przyjęcie przez Radę Gminy Radomyśl nad Sanem uchwały dotyczącej 

przyznania rekompensaty dla ZMKS w kwocie 63 tys. zł i  podjęcie uchwały 

dotyczącej określenia ulg biletowych dla mieszkańców gminy.  

Po rozpatrzeniu sprawy Komisja negatywnie zaopiniowała powyższy wniosek w 

głosowaniu – 4 głosy „przeciw”.  

 

Ad.IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Po analizie sprawy Komisja jednogłośnie uznała wniesioną skargę za niezasadną w 

głosowaniu – 4 głosy „za” bezzasadnością skargi. 

 

Ad.IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem w roku 2015 przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków i 

Opłat Danuta Chamera. 

P. Chamera poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował stawkę średniej ceny 

skupu żyta w wysokości obowiązującej w bieżącym roku tj. 40,00 zł, co daje kwotę 

podatku rolnego 100,00 (40,00 zł x 2,5 q = 100,00 zł). 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie propozycję Wójta Gminy. 

W głosowaniu za stawką 40,00 zł  głosowało 4 radnych – jednogłośnie. 

Komisja przyjęła stawkę 40,00 zł. 
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Ad.IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2015 omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta 

Chamera. 

P. Chamera przedstawiła propozycje stawek podatku od nieruchomości zgłoszone 

przez Wójta Gminy. 

Radny Jerzy Gorczyca zaproponował, aby utrzymać na tej samej wysokości  stawkę 

podatku obowiązującą w bieżącym roku – Od budynków lub ich części związanych z 

udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 

leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń od 1 m kw. 

powierzchni użytkowej – (pkt 7 tabeli) tj. 4,68 zł. 

Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie stawkę zaproponowaną przez 

Wójta Gminy -  4,70 zł. oraz stawkę radnego Jerzego Gorczycy  - 4,68 zł. 

W głosowaniu za stawką  4,70 zł. głosował 1 radny. 

Za stawką 4,68 zł. głosowało 3 radnych. 

Komisja przyjęła stawkę 4,68 zł. 

Przewodniczący Komisji poddał pod całościowe przegłosowanie wszystkich stawek 

podatku od nieruchomości. 

W głosowaniu stawki  przyjęto  – 4 głosy „za” – jednogłośnie. 

 

P. Danuta Chamera poinformowała, że wpłynęło do Urzędu Gminy pismo                    

z Wojewódzkiej Komendy Policji w Rzeszowie, która wystąpiła z wnioskiem             

o zwolnienie z podatku od nieruchomości na 2015 r.  

Po przeanalizowaniu powyższej sprawy Komisja wyraziła negatywną opinię               

w kwestii zgłoszonego przez Wojewódzką Komendę Policji wniosku w głosowaniu    

– 3 głosy „za” negatywną opinią, 1 „za” pozytywną.  

 

Ad.IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 

rok 2015 przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad.IV/9. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad.IV/10. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok 

przedstawiła  Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  
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Ad. V.  

Spraw bieżących i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

              

             Przewodniczący Komisji 

 

                        Kazimierz Pasztaleniec   

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur   
 

 

 

 

 

 


